
Školská rada 16.1.2025 
Zápis školské rady při  škole Človíček, jejiž činnost vykonává organizace 

Sportovní základní škola a mateřská škola Človíček, s.r.o 

 

Přítomni: 

Radim Skalický   ……………………………………………… 

Martina Skalická   ……………………………………………… 

Alice Brettová   ……………………………………………… 

Jan Kulíšek   ……………………………………………… 

Barbora Zemanová  ……………………………………………… 

Jiří Vaníček   ……………………………………………... 

 

 

 

 

Program: 

 

1. Schválení školního řádu – úprava zameškaných hodin 

2. Projednání inspekční zprávy 12/2024 

3. Diskuze, dotazy, připomínky 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Průběh jednání a hlasování: 

 

Jednání vede předseda školské rady Radim Skalický. Předseda školské rady pronesl úvodní slovo a 

přednesl návrh programu zasedání. Navržený program byl schválen všemi přítomnými členy. 

 

Schválení Školního řádu 

Předseda školské rady předložil Školní řád 

Členové školské rady byli seznámeni s obsahem řádu. Navýšení počtu zameškaných hodin. 

Po diskuzi bylo přistoupeno k hlasování. 

Závěr: Školní řád  byl schválen všemi přítomnými členy. 

 

Projednání  inspekční zprávy 

Předseda školské rady informoval  školskou radu o výsledcích inspekční zprávy, která byla vypra-

cována na základě inspekční návštěvy ve škole. Diskuze probíhala především na téma diferenciace 

výuky.  Členové rady byli s obsahem zprávy seznámeni a následně bylo přistoupeno k projednání.  

Závěr:  Inspekční  zpráva byla projednána. 

 

 

Různé :  

 

Časté suplování  informatiky  4. třídy -  řešeno s panem učitelem, který často chyběl kvůli 

zdravotním problémům. Domluveno, že v případě odpadnutí jiné hodiny, proběhnou náhrady 

odpadnuté informatiky. 

 

Požadavek na lepší údržbu chodníků a parkoviště v zimním období - rodiče vznesli požadavek na 

zajištění lepší údržby chodníků a parkoviště před školou během zimy. Údržba v současnosti probíhá 

solením, avšak v případě problémů nebo nevyhovujícího stavu je třeba neprodleně kontaktovat paní 

ředitelku nebo pana Skalického, kteří zajistí nápravu. 

 

Problémy s počítači žáků – rodiče  upozornili na časté problémy s funkčností školních počítačů, 

které žáci používají při výuce a problémy s neznalostí hesla k vlastním emailům. Často se stává, že 

žáci notebooky po skončení práce nezapojí do nabíjecích skříní, což vede k tomu, že při dalším pou-

žití nejsou dostatečně nabité. Bylo doporučeno, aby učitelé dohlédli na správné vracení notebooků 

do nabíjecích stanic a aby byly žákům pravidelně připomínány správné postupy při používání školní 

techniky.  

Při přetrvávajícím problému nebo problému s heslem  je potřeba kontaktovat pana Skalického.  

 

  

 

 

 

 

Dne 16.1.2025 

 



Zapsala: Martina Skalická  Ověřila: Alice Brettová              Předseda: Radim Skalický                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


